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АННОТАЦИЯ: 

   

В работе рассмотрена проблема предсказания с использованием нейронных 

сетей на основе игры “Ping-pong”. Изучены различные конфигурации 

нейронной сети и эвристики, влияющие на скорость обучения и ошибку сети. 

Для визуализации процесса обучения создана специальная утилита, 

позволяющая исследователю строить различные конфигурации нейронных 

сетей и наблюдать изменение сети на отдельных шагах обучения. Проект 

написан на языке Python с использованием библиотеки PyBrain.  
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The paper examines the problem of forecasting with the use of neural nets on the 

basis of the game “Ping-pong”. Various configurations of neural nets and 

heuristics influencing learning speed and the error of the net are studied. For the 

visualization of the process of learning a special utility is created allowing the 

researcher to build various configurations of neural nets and watch the change of 

the net at separate stages of learning. The project is written in the Python language 

with the use of the library PyBrain. 
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